
Referat FAU-møte Voksen skole  

Tid: 01.09.2023 kl 08.00 - kl 08.45 

Sted: digitalt på Teams  

 

Tilstede 

1. - 

2. Petter Moe 

3. Carina  K.  Friis (fravær) 

4. Anne Marie R. Galtung – leder 

5. - 

6. Anne T. Asmyr (avtroppende) 

7. Hanne Gudding (avtroppende) 

        Voksen Pluss: - 

        Camilla E. Torsæter, rektor  

Agenda: 

0. Info om lekeplass 

Elevrådet har hatt møte, og elever melder om at det blir ny lekeplass i store skolegård til 

våren. Rektor informerte imidlertid om at skolen kun skal sende søknad for å søke finansiering til ny 

lekeplass i store skolegård. Arbeidet med å etablere ny lekeplass er påbegynt, men prosessen kan 

være lang og uforutsigbar. Utfallet av søknaden og arbeidet er ikke kjent.     

1. Planlegging av stormøte.  

Datoer for høstens foreldremøter er kjent, og FAU prøver å finne egnet tidspunkt for FAUs 

stormøte med alle klassekontakter. Oversikt over klassekontakter dette skoleåret (unntatt 1. trinn) 

er mottatt fra skolen. Agenda til stormøtet gjøres i FAU-styret pr e-post, men gjennomgang av FAU-

arbeid og vedtektsendring skal på agendaen.  

2. Foreldrestyrt skole 2. november 

FAU har mottatt en henvendelse fra en foreldre som setter søkelys på ulike problemstillinger 

ved foreldreovertakelse. Skolen anbefaler 3-4 voksne pr klasse som stiller opp. Må møte 

minstekravet om 15 elever pr voksen. Foreldre som stiller må signere taushetserklæring. Skolen vil gi 

nærmere informasjon og si noe om dagens rammer på høstens foreldremøter. På tidligere 

overtakelse har det vært minst vellykket å ha en etterligning av en skoledag. Skolen anbefaler å dra 

på tur. Skolen kan komme med forslag til tur-mål. Skolen kan stille med rufus-kort hvis ønskelig. AKS-

tilbudet vil gå som normalt denne dagen.  

Elever som til vanlig har ekstra voksen-ressurs knyttet til seg, vil fortsatt ha dette denne 

dagen. Skolen vil få en sette-rektor fra en naboskole denne dagen, og vaktmester vil være på skolen. 

Elevene vil være forsikret i skoletiden. 

 

 



 

3. Bruk av FAUs midler 

Voksen skole FAU har ca 160 000,- innestående på bankkonto. Midlene stammer fra foreldredrevet 

17. Mai arrangement på skolen gjennom flere år. Skolen har fremmet ønske om at FAU bidrar til 

skolen med:   

• Frisbee-golfsett 3 stk klassesett, totalt kr 11 500,-   

• Lekeutstyrkasse til aktiviteter i friminutt, typisk forbruksutstyr slik som hoppetau, strikk, 

fotball, basketball, bordtennis-rackerter osv. Kr 30 000,-   

• I tillegg ønsker FAU å bidra med kr 15 000,- til utstyr til utendørsaktiviteter hos PLUSS.  

 

• Totalt kr 56 500,-   

 

Utover punktene som er besluttet over, ønske skolen midler fra FAU til innkjøp av teknisk 

utstyr til gymsalen. Lyd- og lysutstyr fungerer ikke lenger som det skal og bør skiftes ut. FAU 

undersøker mulighet for å skaffe til veie nødvendig utstyr til en overkommelig pris.  

Etterskrift: FAU vil støtte skolen med innkjøp av teknisk utstyr iht. Mottatt beskrivelse med inntil 

kr 60 000,-  

 

FAU-styret anser forslagene over som bidrag til å fremme et godt skolemiljø, og at tiltakene kommer 

flertallet av elevene ved skolen til gode.   

Vedrørende oppgradering av store skolegård med nytt lekestativ mv., finner FAU-styret det lite 

hensiktsmessig å benytte det som er igjen av oppsparte midler til dette formålet. FAU-styret 

anmoder skolen om å fortsatt søke midler til dette på andre måter med bistand fra FAU, både for at 

FAU skal kunne forplikte seg til å betale for busstransport til 17. Mai-tog (endret fra buss-transport 

til leirskole), samt å sikre at FAU har en buffer til uforutsette kostnader og behov.  

 
4. Roller i FAU og FAU-styret 

FAUs leder og nestleder velges på FAUs stormøte. FAU-styrets øvrige roller velges internt i FAU-

styret.  

Det er ikke et krav at man er klassekontakt for å sitte i FAU/FAU-styret.  

Roller:  
Leder; Anne Marie R. Galtung (kan fortsette et skoleår til)  
Nestleder:   
Kasserer: Aksel Hillestad 
AKS-kontaktperson: 
Trafikkvaktordning (vinterhalvåret): Carine F. Kyrkjebø 
Arbeidsgruppe trafikk med hensikt å etablere Hjertesone (hjertesone.no):  
Arbeidsgruppe Ny lekeplass i store skolegård:   
Kandidater oppfordres til å melde seg.  

Møtet ble avsluttet 08.45.  


